

星 構 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

 : 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161
: +604-228 6161 : tour@sinpen.com

www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement..



上海/乌镇/ 杭州/义乌/苏州/无锡



Tour Code: CEB



▼ 风味餐: • 上海小笼包+上海本帮风味 • 苏州水乡风味+小点心

无锡排骨+太湖风味 ◆ 杭州东坡肉+叫化鸡 ◆ 义乌农家风味

精简行程:

第一天 抵达上海 (机上用餐)

入住酒店

酒店: 维也纳酒店或同级

第二天 上海/乌镇/杭州 (早/午/晚餐)

- 乌镇东栅景区 (不含游船)
- 西湖新天地

酒店: 浦京花园或同级

第三天 杭州/义乌(早/午/晚餐)

- 船游西湖
- 花港观鱼
- 苏堤春晓
- 雷峰塔(外观)
- 梅家坞龙井问茶

酒店: 凯美龙酒店或同级

第四天 义乌/苏州 (早/午/晚餐)

- 义乌商贸城
- 金鸡湖风景区

洒店: 金灣锦汀或同级

第五天 苏州/无锡 (早/午/晚餐)

- 寒山寺
- 丝绸工厂
- 华莱坞电影文化主题街
- 数字电影科技馆

(数字电影 3D互动体验馆)

酒店: 金色海岸或同级

第六天 无锡/上海 (早/午/晚餐)

- 蠡湖公园
- 珍珠养殖场
- 紫砂博物馆
- 城隍庙
- 南京路

酒店: 维也纳酒店或同级

第七天 上海 (早/午/晚春

- 亚太盛会自由购物
- 玉佛寺
- 同人养生馆
- 珠宝

第八天 上海-回程 (机上用餐)

*赠送纪念品

- 杭州天竺筷 无锡泥人
- 苏州真丝手帕 上海香木扇

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光景点:







乌镇

东栅景区 - 穿梭于沉淀时光岁月的古宅里,漫步青石板老街上,参观草木本染色作坊--昭明书院--乌 镇大戏院等,活在小桥、流水、人家的意境里。

杭州

- 西湖新天地 它以杭州独特的园林,历史建筑为基础,将自然与时尚,历史与现代相融合,最终形成 一个具有国际水平,集世界知名品牌,餐饮、零售、文化、娱乐为一体的综合性休闲区。
- 花港观鱼 为南宋官员的私家花园,依山临海,因有一清溪自花家山经此处流入西湖,故名"花港" 现为观鱼和商牡丹花的传统佳处。

苏州

- 金鸡湖风景区 环湖错落起伏的城市广场、湖滨大道、玲珑湾、文化水廊、金姬墩、波心岛以及即将 建成的水巷邻里、李公堤、望湖角等八大景观营造了金鸡湖旅游景区的独特魅力。
- 寒山寺 位于苏州城西十里的枫桥镇。自从唐代诗人张继题了《枫桥夜泊》一诗:"月落乌啼霜满天 , 江枫渔火对愁眠; 姑苏城外寒山寺, 夜半钟声到客船", 该寺便闻名了。

- 华菜坞电影文化主题街 华菜坞时尚街突出电影文化主题和品质,打造影视 特色商业街,以美食休 闲娱乐体验为核心元素。整 个街区以电影"自由的威利"展开布景,四个取景拍 照点"海豚逐浪"、 "威利戏水"、"海盗船"、"大黄蜂"供游客拍照留影。
- 数字电影科技馆 把荷里活电影包括《2012》,《铁坦尼号》,《阿凡达》等场景重现在游客面前, 1500平方的场馆为游客剖析了3D大片的拍摄内幕,展开一场电影幕后制作的神秘之旅。

- 城隍庙 逐渐发展成为上海年代最为久远的商业区域,各种小吃餐厅,古玩商铺和小商品市场,有绿 波浪,宁波汤团店,松月楼等著名食府,尤以"南翔馒头店"的小笼包,及梨膏糖,五香豆等食品最为
- 南京路 是世界上最著名、最繁华的商业街, 也是上海开埠后最早建立的一条商业街, 是与纽约的第 五大街、巴黎的香榭丽舍大街、伦敦的牛津街、东京的银座齐名的世界超一流商业街。
- 亚太盛会购物广场 是集服装,箱包,手表,面料,珍珠于一体的大型旅游购物市场。市场内设有 1000加商铺,在过去的几年中,亚太盛会已成为中外游客首选的旅游购物市场,许多外国游客都喜欢到 市场来购物。
- 玉佛寺-现址由可成法师于1918年开始修建,供奉普陀山慧。根法师从缅甸请回的两尊玉佛,故名玉佛 寺。两尊玉佛一尊是释迦座像,另一尊是释迦卧佛。







自费项目: 夜游观前街+夜游外滩+船游黄浦江+上海新天地+无锡八佰伴【RMB300/人】

出发日期:			航班行程:				
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							





: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161 : +604-228 6161

www.sinpen.com

Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.

: tour@sinpen.com

8D6N

SHANGHAI/ WUZHEN/HANGZHOU/ YIWU/SUZHOU/WUXI



Tour Code: CEB



- Special Cuisine: Hangzhou Dongpo Pork + Beggar Chicken
- Wuxi Spare Ribs + TaiLake Cuisine Yiwu Cuisine

Schedule:

D1 ARRIVAL SHANGHAI (MOB)

Check in hotel

Hotel: Viena Hotel or similar

D2 SHANGHAI/WUZHEN/ HANGZHOU (E

- Dongshan Scenic Area (exclude boat ride)
- West Lake Xin Tian Di

Hotel: Pujing Garden Hotel or similar

D3 HANGZHOU/YIWU

- **Boat Ride West Lake**
- Flower Garden Port
- Su Causeway
- Lei Feng Pagoda (Outlook)

Meijiawu Dragon Well Tea Farm

Hotel: Kaimeilong Hotel or similar class

D4 YIWU/SUZHOU (B/L/D)

- Yiwu Commdity Market
- Jinji Lake Scenic Area

Hotel: Jin Cheng Jin Jiang International Hotel or similar class

D5 SUZHOU/WUXI (B/L/D)

- Hanshan Temple
- Silk Factory
- **Huallywood National Digital Film**
- 3D Digital Film Museum

Hotel: Gold Cost Hotel or similar class

D6 WUXI/SHANGHAI (B/L/D)

- Li Lake Garden
- **Wuxi Pearl Factory**
- Wuxi Purple Clay Pot Museum
- Cheng Huang Temple Commercial
- Nanjing Street

Hotel: Beijing Marriott Hotel City Wall Hotel or similar

D7 SHANGHAI (B/L/D)

- Asia Pacific Plaza
- Jade Buddha Temple
- Tong Ren Tang
- Shanghai Jewelry

D8 SHANGHAI-RETURN (MOB)

Free Gifts*:

- Hangzhou Tianzhu Chopsticks
- Wuxi Clay Figurine
- Suzhou Silk handkerchief
- Shanghai Sandalwood Fan

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







WUZHEN

(B/L/D)

• East Scenic Area - Here's residential home building housing along the riverside, along the street kept a large number of Ming and Qing architecture, combined with river stone bridge, reflects the small bridge, flowing water, old house in the southern town charm.

HANGZHOU

- West Lake Xin Tian Di a well known street for bars, art galleries and entertainment.
- Flower Garden Port A private garden of an official In Southern Song Dynasty (1127-1279), it was built between the hills and the West Lake 800 years ago. Since a clear stream from Huajia Hill (Flower's Hill) ran through here and down into the West Lake, it is now an ideal resort to view fish and enjoy peonies.

SUZHOU

- Jinji Lake Scenic Area Near the western and northern shores, closer to Suzhou proper, are broad promenades, Waterfront parks and neighborhoods full of shopping, entertainment and cultural attractions with names like Grand Promenade, Marina Cove and Arts and Entertainment Village.
- Han Shan Temple- built in 502, was made famous in China by a classical Tang Dynasty poem called Mooring to the Maple Bridge at Night" by Zhang Ji. The temple's bell is famous for its special sound and large crowds gather during New Year to hear

WUXI

- Huallywood National Digital Film Street Huallywood fashion street prominent film culture theme and quality, creating TV Commercial Street to food leisure and entertainment experience as the core element. Entire. Four framing photo shoot point "Dolphin waves", "Willie swimming", " pirates of the caribbean ", bumblebee transformer" for tourists to take a photo.
- Digital Science and Technology Museum The Hollywood movies like "2012", "Titanic", "Avatar" and some other scenes showcase right in front of tourists. A venue with 1,500 square feet for visitors to analyse the "behind the scenes" of 3D blockbusters, which opens up a mystery tour of behind the scenes

SHANGHAI

- Cheng Huang Temple Commercial District Gradually developed into Shanghai's most ancient commercial area variety of snack restaurant, antique shops, commodity market, Ningbo dumpling shop and other famous restaurant. Especially dumplings, gao candy and other food spiced dry bean most
- Nanjing Street boutiques offering some of the best name brand items in the world. Versace and Armani Clothing, Rolex and Cartier watches, Pearls and jewellery, and many neat little shops selling all sorts of
- Asia Pacific Plaza There are more than 1000 units shops. A large-scale tourism shopping market of clothing...bags, watches and fabrics.
- Jade Buddha Temple He present site of this temple was built in 1918 to keep two jade Buddha statues which had been brought from Burma by a monk named Huigen





ptional Tour: Guan Qian Street Nig Huangpu River Cruise +Shanghai

Departure Date:			Flight:				
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: